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1. Campagne, verkiezingen, formatie en de nieuwe fractie 

Campagne en verkiezingen 
Tussen 17 februari en 29 maart waren er geen vergaderingen van de raad of 
commissies. Dat gaf de partijen in de raad de gelegenheid de aandacht volledig te 
wijden aan de verkiezingscampagne. De fractieleden en ook veel GroenLinks-leden in 
de afdeling hebben veel tijd en energie gestoken in de campagne. We waren in de 
aanloop naar de verkiezingen goed zichtbaar in het dorp. De fractie kijkt met 
tevredenheid terug op een geslaagde campagne. 
Bij de gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart haalde GroenLinks weliswaar minder 
stemmen dan de vorige keer, maar voor het aantal zetels in de raad heeft dat geen 
gevolgen: dat blijven er vier. 

Informatie en formatie 
Na de verkiezingen werd een informateur benoemd, die in de raadsvergadering van 
21 april zijn verslag uitbracht. Hij adviseerde om VVD, VL, CDA en D66 te vragen in 
gesprek te gaan over een op te stellen coalitieakkoord en het te vormen college. Deze 
partijen gingen van start onder leiding van twee formateurs, maar na een aantal 
weken trok D66 zich terug uit de onderhandelingen. Inhoudelijk waren verschillen 
over veel onderwerpen best te overbruggen, maar D66 concludeerde, dat op het punt 
van daadkracht en afspraken hoe de plannen zullen worden uitgevoerd de verschillen 
te groot waren om van deze coalitie een succes te maken. De twee formateurs hebben 
vervolgens hun opdracht teruggegeven en geadviseerd opnieuw een korte 
informatieronde te houden. Er kwam een nieuwe formateur: Uri Rosenthal. Hij 
adviseerde de vorming van een college van VVD, CDA, GroenLinks en D66. De raad 
nam dat advies niet over en concludeerde in juni dat een college van VVD, CDA en 
Voorschoten Lokaal (VL) de beste optie was. De formatie heeft ruim drie maanden 
geduurd. 

Een nieuw coalitieakkoord en een nieuw college 
In de raad van 7 juli, de laatste raadsvergadering voor het zomerreces, vond ook het 
debat plaats over het nieuwe coalitieakkoord. Het is de basis van waaruit de 
coalitiepartijen CDA, VVD en VL de komende jaren de gemeente willen besturen. Het 
akkoord werd aanvaard met 11 stemmen voor (CDA, VVD, VL) en 9 stemmen tegen 
(GroenLinks, D66, PvdA, SP). Vervolgens werden Paul de Bruijn (VVD), Hans van der 
Elst (VL) en René Zoetemelk (CDA) door de raad tot wethouder benoemd. 

Personele wijzigingen 
Door de verkiezingsuitslag zijn de samenstelling van de fractie en de deelname aan de 
raadscommissies gewijzigd. 
De fractie bestaat nu uit Albert Deuzeman (fractieleider), Conny v.d. Krogt, Paul 't 
Lam en Corine Ilic’. Joop Bos en Johan van Rixtel maken geen deel meer uit van de 
fractie. 
In de commissies zitten voor GroenLinks: 
- Wonen Ruimte Groen: Conny v.d. Krogt en Corine Ilic’ 
- Mens en Samenleving: Paul ’t Lam en Marja Nell 
- Burger en Bestuur: Albert Deuzeman en Tom Fabri 
Conny is ook voorzitter van de commissie Mens en Samenleving. 
Nicole Spaans was lid van de commissie Burger en Bestuur, maar is inmiddels 
verhuisd naar een andere gemeente. 
In de raad van 2 juni werd afscheid genomen van GroenLinks wethouder Erika Spil. Zij 
werd wethouder in Tiel. 

2



2. Coalitieakkoord en Progressief Akkoord 

Coalitieakkoord 
Op 7 juli vond in de raad het debat plaats over het nieuwe coalitieakkoord van VVD, 
CDA en VL. Fractieleider Albert oordeelde, dat het akkoord op veel plaatsen vaag en 
weinig concreet was. Het terugdringen van restafval, het groenbeheer, de gezonde 
leefomgeving, de energietransitie, de verduurzaming van het gemeentelijk vastgoed, 
het belang van de cultuur en het verenigingsleven, de sociale woningbouw en last but 
not least de participatie van inwoners: het werd allemaal wel genoemd, maar 
onduidelijk bleef wat de coalitie er aan gaat doen. We weten met dit akkoord niet 
waar het college heen wil, concludeerde Albert. Uit de andere oppositiepartijen 
klonken soortgelijke geluiden. De oppositiepartijen lieten het er niet bij zitten en 
dienden twee amendementen in, o.m. over meer geld voor de bieb, en zeven moties, 
o.a. over een cultuurvisie, een energiebesparingsplan, het melden van doelen en 
resultaten door de gemeente aan de inwoners, en een plan voor de bouw van 
betaalbare woningen en waar die komen. Alle amendementen en moties werden door 
de coalitiepartijen afgewezen. 

Progressief Akkoord 
Een vaag coalitieakkoord zonder keuzes heeft de oppositiepartijen in de raad: SP, 
D66, PvdA en GroenLinks aangezet tot het opstellen van een Progressief Akkoord. 
Het bevat een serie concrete voorstellen om Voorschoten beter en mooier te maken. 
Met het Progressief Akkoord, dat overigens niet alle voor het dorp belangrijke 
onderwerpen behandelt, doen de oppositiepartijen een uitnodiging aan het college en 
de coalitiepartijen om gedeelde ambities en voorstellen samen verder uit te werken. 
Het heeft veel aandacht in de pers gekregen en de opstellers hebben veel 
waarderende reacties in ontvangst mogen nemen. Albert Deuzeman bood het akkoord 
in de raadsvergadering van 3 november aan, namens de vier partijen, aan de 
raadsleden en het college. 

3. Resultaten van de fractie 

Er zijn in 2022 weer veel grote en kleine onderwerpen in de raad en in de commissies 
aan de orde geweest. Fractieleden en commissieleden hebben het nodige bijgedragen 
aan de resultaten die door het gemeentebestuur zijn bereikt. In dit verslag gaan we in 
op de belangrijkste onderwerpen. 

Huizenprijzen 
De huizenprijzen zijn, zoals bekend, explosief gestegen. Nieuwe huizen bouwen tegen 
aanvaardbare prijzen is nauwelijks nog mogelijk. In de raad werden hierover twee 
moties aangenomen. De ene motie verzocht het college om in een brief bij de minister 
van Volkshuisvesting aan te dringen op beleid en financiering, zodat de gemeenten in 
staat worden gesteld meer betaalbare woningen te laten bouwen. De andere motie 
vroeg het college in de loop van 2022 een voorstel voor te leggen hoe de gemeente 
meer invloed kan uitoefenen op het type en de prijsklassen van de te bouwen 
woningen. 
  
Papierafval ophalen 
Met ingang van 2022 wordt het papierafval bij de inwoners niet meer iedere twee 
maar iedere vier weken opgehaald. Voor de inwoners was dit een onaangename 
verrassing, en velen hebben gevraagd of dit kan worden teruggedraaid. De wijziging 
was een gevolg van het eind 2021 vastgestelde grondstoffenplan, maar een 
flankerende maatregel in dat plan om iedereen een oud-papier-bak aan te bieden was 
door een meerderheid van de raad geschrapt. Resultaat: het scheiden van papier- en 
kartonafval werd moeilijker in plaats van makkelijker gemaakt. 
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De fractie heeft het initiatief genomen voor een motie die het college opdraagt met 
een voorstel te komen waarmee de frequentie van papier inzamelen weer naar 1 x per 
2 weken wordt gebracht. Vooruitlopend op dat voorstel wordt de opdracht alvast 
uitgevoerd. De motie is unaniem aangenomen. 
  
Ambachts- en Baljuwhuis 
De verkoop van het Ambachts- en Baljuwhuis is ingetrokken, omdat volgens het 
college in het verkoopproces publiekrechtelijke normen waren geschonden. Er was 
aanleiding om aan te nemen, aldus het persbericht van de gemeente, dat uitvoering 
van de koopovereenkomst met Boris Bayer Beheer B.V. niet overeenkomstig het 
gedane bod zou plaatsvinden. In de raadsvergadering van 17 februari 2022 lag de 
vraag van het college voor om de besluitvorming van de raad op dit punt te 
herroepen. 
De beraadslagingen namen zo'n 21/2 uur in beslag, inclusief een paar schorsingen. De 
discussie ging o.m. over hoe het verkoopproces gelopen was, hoe de nu ontstane 
situatie geduid moest worden, en hoe het nu verder moest. En net zoals in eerdere 
discussies over het AB-huis waren de meningen sterk verdeeld. Sommigen dienden 
een amendement in met als strekking af te zien van een nieuwe verkoopprocedure en 
een plan voor te leggen hoe de gemeente als eigenaar de publieke functie van het AB-
huis kan gaan vormgeven. Dit amendement werd verworpen, maar een amendement 
om ofwel een nieuwe verkoopprocedure te starten ofwel het alsnog in eigendom van 
de gemeente te houden en het een publieke bestemming te geven, werd 
aangenomen. Daarnaast werd nog een amendement aangenomen om te onderzoeken 
of Voorschoten zich kan aansluiten bij een inkooporganisatie als de stichting Rijk, om 
zo over expertise te kunnen beschikken bij veelal ingewikkelde inkoopprocessen. 
  
Fietsverbod in de Schoolstraat 
Een extern bureau heeft een verkeersonderzoek gedaan in het centrum, en daarbij is 
ook gekeken naar het "fietsregime" in de Schoolstraat. Conclusie was dat dat regime 
onduidelijk was. Daar wilde het college dus iets aan doen. Over de oplossing zijn de 
meningen in het dorp verdeeld, en in de raad ook. Het collegevoorstel was om fietsen 
in de Schoolstraat niet toe te staan tijdens de openingstijden van de winkels. Motto: 
"Winkels open, fietsers lopen". Deze oplossing is goed voor de verkeersveiligheid, de 
leefbaarheid en de bedrijvigheid in de Schoolstraat, aldus het college. Het is niet veilig 
fietsers en winkelende voetgangers door elkaar te laten lopen/fietsen. Om het goed te 
laten werken wordt de bebording verduidelijkt. Het voorstel werd met 16 tegen 5 
stemmen aangenomen. 
  
Opvang van vluchtelingen uit Oekraïne 
Het kabinet heeft via de veiligheidsregio's gevraagd opvang te organiseren voor 
Oekraïners die het oorlogsgeweld zijn ontvlucht. Voorschoten moet dat doen voor 63 
Oekraïners. De kosten, € 653.000, worden door het rijk vergoed. Vijftig vluchtelingen 
worden gehuisvest in vrijgevallen ruimten in het gemeentehuis. In de laatste week 
van april hebben gemeenteambtenaren en vrijwilligers, waaronder veel GroenLinksers, 
hard gewerkt om de verblijven in orde te maken. 
  
Vervangende nieuwbouw van de Fortgensschool 
De Stichting Protestants-Christelijk Onderwijs Voorschoten heeft in 2021 een verzoek 
ingediend voor een voorbereidingskrediet voor de vervangende nieuwbouw van de 
Fortgensschool. In het Integrale Huisvestingsplan (IHP) voor de scholen was dit 
nieuwbouwplan al opgenomen. De kosten voor deze investering zijn geraamd op 
€3.000.000 en voor de voorbereidingen wordt €300.000 gevraagd. De raad stemde 
unaniem in met dit voorstel. Door SP, GroenLinks en PvdA was een motie ingediend 
over het opnemen van een kinderdagverblijf in de plannen. Het is nl. de bedoeling dat 
er een kindcentrum in de Fortgensschool komt, en daarin worden niet alleen 
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maatschappelijke taken van de school uitgevoerd, maar ook buitenschoolse opvang en 
een kinderdagverblijf. Deze laatste taken worden uitgevoerd door een commercieel 
bedrijf, en dat heeft daarvoor 900m2 nodig. Het is niet de bedoeling een commercieel 
bedrijf te subsidiëren bij de nieuwbouw van een bedrijfspand. In de motie wordt dan 
ook gevraagd in de nieuwbouw-plannen twee varianten voor het kindcentrum door te 
rekenen, nl. één met buitenschoolse opvang en kinderdagverblijf en één zonder. Beide 
varianten dienen aan de raad te worden voorgelegd, zodat die zicht kan houden op de 
kosten van de nieuwbouw. De motie werd, eveneens unaniem, aangenomen. Conny 
werkt bij de Fortgensschool en liet tijdens de raadsvergadering weten niet te zullen 
meestemmen, dit om belangenverstrengeling te voorkomen. 

Warmtetransportleiding 
Om de energietransitie mogelijk te maken worden voorbereidingen getroffen voor de 
aanleg van een warmtetransportleiding van Rijswijk naar Leiden. De tussenliggende 
gemeenten, dus ook Voorschoten, kunnen op die leiding worden aangesloten. De 
provincie heeft het voortouw in de aanleg van die leiding en stelt daarvoor een 
Provinciaal Inpassingsplan (PIP) op. Met een PIP neemt de provincie de bevoegdheden 
van de gemeenteraden van de tracégemeenten om een bestemmingsplan op te stellen 
over. De provincie moet de gemeenten daar wel over horen. Het college had een 
antwoordbrief aan de provincie voorbereid, waarin wordt ingestemd met de 
provinciale benadering, en de raad heeft zich in de vergadering van 2 juni achter die 
brief geschaard. 
  
Wijziging van de Verordening maatschappelijke ondersteuning 
De gemeentelijke WMO-verordening bevat o.a. regels die bepalen of een WMO-
aanvraag geaccepteerd kan worden. Doordat de kosten van de WMO de afgelopen 
jaren flink zijn gestegen, moeten er kostenbesparende maatregelen worden genomen. 
Een wijzigingsvoorstel daarover van het college was geagendeerd voor de raad van 2 
juni. Paul betoogde in de raad, dat er wijzigingen werden voorgesteld, die de rechten 
van inwoners beperken: niet alle soorten scootmobielen kwamen meer in aanmerking, 
en ook WMO-voorzieningen van korter dan een half jaar konden geweigerd worden. 
Onrechtvaardig, en dus onacceptabel, stelde Paul. Hij diende samen met SP, PvdA en 
D66 een amendement in om deze punten terug te draaien. Het aldus gewijzigde 
voorstel werd in de raad aangenomen. 
  
Voorjaarsnota 2022 
Via de Voorjaarsnota wordt de raad geinformeerd over de voortgang van de begroting 
2022, zowel over het beleid als over de budgetten. De voorjaarsnota laat een nadelig 
saldo zien, dat o.a. wordt veroorzaakt door de personele lasten als gevolg van de 
nieuwe ambtelijke organisatie, toegenomen kosten voor het beheer van de openbare 
ruimte, en hogere lasten voor de afvalverwerking. De voorjaarsnota werd unaniem 
goedgekeurd door de raadsvergadering van 30 juni. 
De SP, gesteund door GroenLinks en de PvdA, had een amendement ingediend om 
meer huishoudens met een laag inkomen financieel te ondersteunen vanwege de 
alsmaar stijgende energieprijzen. De gemeente keert een energietoeslag uit aan 
huishoudens met een inkomen tot 120% van het sociaal minimum, en in het 
amendement werd voorgesteld de grens te leggen bij 130%. Daarmee zouden zo'n 
150 huishoudens extra geholpen zijn. Diverse andere gemeenten hanteren die grens 
eveneens. De VVD-wethouder betoogde daarentegen, dat het beter is het beschikbare 
geld in te zetten voor strukturele maatregelen. Hij zegde toe daarover dit najaar een 
plan aan de raad te zullen voorleggen. Het amendement werd vervolgens verworpen, 
met de tegenstemmen van VVD, CDA, VL en D66. Heel jammer. Lage inkomens zijn 
meer geholpen met financiële steun dan met "struktureel beleid". 
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Conny 3e plv. voorzitter 
Conny van der Krogt is in de raad van 30 juni benoemd tot 3e plv. voorzitter van de 
gemeenteraad. Een eervolle functie, ook al zal ze die waarschijnlijk niet vaak hoeven 
uit te oefenen. 
  
Doorontwikkeling Vlietland Noord 
De gemeente Leidschendam-Voorburg wil een recreatiepark laten aanleggen in 
Vlietland, dat "jaarrond" kan worden gebruikt. De bedoeling is dat er 222 
recreatiewoningen worden gebouwd, met een restaurant, een bedrijfswoning en 569 
pakeerplaatsen. Een daartoe strekkend ontwerp-bestemmingsplan is voorgelegd aan 
de gemeente Vooschoten. De raad van Voorschoten is er niet gelukkig mee. Het 
recreatiepark betekent een verdere verstedelijking van dit deel van de Randstad, dit 
deel van Vlietland is daarna niet meer openbaar toegankelijk, en de natuurfunctie van 
Vlietland wordt aangetast. De raad is hier bezorgd over en nam unaniem een motie 
aan, waarin het gemeentebestuur van Leidschendam-Voorburg wordt gevraagd een 
informatiebijeenkomst te beleggen voor de raad van Voorschoten om een toelichting 
te geven op de voornemens en vragen te beantwoorden. Daarna zal de raad een 
zienswijze op de plannen van Leidschendam-Voorburg kenbaar maken. 
In een motie, die in september met algemene stemmen werd aangenomen, werd de 
gemeente Leidschendam-Voorburg opgeroepen om de bewoners van Voorschoten in 
een zorgvuldig en open participatieproces mee te nemen voordat het 
bestemmingsplan wordt aangenomen, en daarbij ook de ruim 17.000 handtekeningen 
mee te laten wegen. Het college werd verzocht deze boodschap aan onze 
buurgemeente over te brengen. 
  
Sociaal beleid actualiseren 
Het sociaal beleid in Voorschoten kent drie beleidsinstrumenten: het beleidsplan 
sociaal domein 2018-2021, de maatschappelijke agenda 2019 en het subsidieplan 
2020-2023. Dat beleid moet worden geactualiseerd, en een procesbeschrijving van die 
actualisatie werd in de raad van 7 juli unaniem goedgekeurd. 
  
De ontwikkeling van het centrum 
In de raad van 7 juli lag een startnotitie voor, die de stappen uiteenzet om te komen 
tot de verdere ontwikkeling van het centrum. Een belangrijk onderdeel van dat proces 
is de participatie van burgers, met name de ondernemers, organisaties en inwoners in 
het centrum. Zij zullen worden bevraagd op hun wensen en belangen, en via de 
sociale media zal worden gewerkt aan de vorming van een burgerpanel. Ook wordt 
een denktank van ondernemers en andere belanghebbenden ingesteld, die een 
inbreng kan hebben in de ontwikkeling van het centrum. De resultaten van alle 
vormen van inspraak worden in de media bekend gemaakt. 
Naar aanleiding van het participatietraject merkte woordvoerder Corine op (het was 
haar maidenspeech in de raad), dat GroenLinks weliswaar tevreden was over de ruime 
aandacht die aan de participatie was besteed in de startnotitie, maar ze miste een 
meer precieze uitwerking van de verschillende fasen in het participatietraject en hoe 
dat uitwerkt voor de verschillende participanten: waar en wanneer worden inwoners 
geinformeerd over wat er met hun inbreng is gedaan. Corine pleitte daarom voor een 
presentatie speciaal over de ins en outs van het participatieproces. Het zou nog beter 
zijn als er een algemeen participatiebeleid zou worden gepresenteerd, aldus Corine. 
Daarnaast sprak zij haar waardering uit voor de aandacht die aan de leefomgeving, 
luchtkwaliteit en klimaatadaptatie is besteed, maar ze vond dat geluidshinder 
onderbelicht bleef, terwijl het centrum toch ook een woonfunctie heeft. Ook moet het 
centrum zoveel mogelijk autoluw blijven. 
De startnotitie voor de ontwikkeling van het centrum werd unaniem goedgekeurd. 
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Duurzaamheidstafel 
Door D66, CDA en GroenLinks is een motie ingediend over de oprichting van een 
duurzaamheidstafel. Diverse initiatieven in het dorp richten zich op een duurzamer 
Voorschoten. Initiatiefnemers hebben laten weten dat zij kennis willen delen en willen 
samenwerken. Aan het college werd gevraagd een duurzaamheidstafel op te richten, 
met als doel de diverse initiatiefnemers met elkaar te verbinden en de duurzaam-
heidsdoelen voor Voorschoten soepeler te realiseren. 

Grondstoffenplan 
In Voorschoten wordt per inwoner per jaar bijna 300 kg restafval geproduceerd. Dat is 
ver boven het landelijke gemiddelde, en nog ver verwijderd van de doelstelling: 30 kg 
restafval per inwoner per jaar in 2025. Een belangrijke oorzaak is, dat een groot deel 
van wat in de grijze bak terecht komt bestaat uit GFT-afval en papier en karton, 
grondstoffen die makkelijk gescheiden en hergebruikt kunnen worden. Wat gaat de 
coalitie doen om die enorme hoeveelheid restafval terug te dringen? Welnu, de coalitie 
stelde voor om voor het afvoeren van PMD-afval (dat staat voor plastic, metaal en 
drankenkartons) een systeem van nascheiding in te voeren. Dat betekent dat het 
PMD-afval dat nu door inwoners gescheiden wordt en apart naar de container 
gebracht nu ook bij het restafval in de grijze bak terecht komt. Achteraf, bij de 
afvalverwerking, wordt het er dan weer uit gehaald. Wellicht is dat een goed idee, 
maar je kunt er makkelijker in meegaan, als het gepaard gaat met een degelijke 
aanpak van het college om afvalscheiding te bevorderen en de enorme hoeveelheid 
restafval terug te dringen. GroenLinks diende dan ook een motie in om het 
grondstoffenplan van de gemeente te voorzien van flankerend beleid om dat te 
bereiken. De motie werd verworpen. Het collegevoorstel voor de nascheiding van 
PMD-afval werd aangenomen. Op deze manier komt de afvalscheiding in ons dorp 
voorlopig geen stap dichterbij. 

Begroting 2023, en wat er met de MFA gebeurde 
In de raadsvergadering van 10 november is de begroting 2023-2026 door een 
meederheid in de raad aangenomen. Dat maakte het mogelijk de begroting tijdig aan 
te leveren bij het provinciebestuur. Dat moest nl. vóór 15 november gebeurd zijn. Dit 
is echter zo ongeveer het enige positieve wat je van deze begrotingsbehandeling kunt 
zeggen. Fractievoorzitter Albert betoogde, dat er veel geld wordt uitgetrokken voor 
onderzoek en visievorming, maar dat er weinig concrete plannen in de begroting 
staan. Daar kwam nog eens bij dat 24 uur voor de vergadering het college een advies 
had gestuurd aan de raad om af te zien van de verbouwing en uitbreiding van de 
bibliotheek aan de Wijngaardenlaan, gelet op de financiële impact en risico's van dit 
project. Dit project staat echter niet op zich, maar moet ook een aantal andere 
projecten mogelijk te maken. Als de bieb wordt uitgebreid, kan het Cultureel Centrum 
worden afgebroken en kunnen op die plek woningbouw en scholenbouw worden 
gerealiseerd. De verbouwing en uitbreiding van de bieb was door het college tot spil 
van het investeringsbeleid van de komende jaren gemaakt. Als dat wegvalt, aldus 
Albert, valt het fundament onder de begroting weg. Wat dat voor gevolgen heeft voor 
de scholen, voor de cultuursector en voor de woningbouw blijft onduidelijk. Het leidde 
er uiteindelijk toe, dat drie oppositiepartijen: GroenLinks, D66 en SP weigerden hun 
stem uit te brengen over de begroting. Er was veel te veel onduidelijk over de plannen 
en de financiering daarvan om een afgewogen besluit te kunnen nemen, aldus deze 
partijen. De burgemeester wees erop, dat de raadsleden alleen voor of tegen konden 
stemmen. Je onthouden van stemming is niet toegestaan in de vergadering. Als je dat 
doet moet je de vergadering verlaten, en dat deden de raadsleden van de drie partijen 
dan ook. Van de dertien overgebleven raadsleden stemden twaalf voor de begroting, 
en zo werd hij dus aangenomen. 
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De gevolgen voor de scholen 
Voor de verkiezingen leek het erop, dat er spoedig begonnen kon worden met de 
bouw van nieuwe scholen. Het nieuwe college heeft dit echter meteen in de ijskast 
gezet. Zo mag de Fortgensschool, waar de nood inmiddels hoog is, pas na de 
volgende verkiezingen hopen op een nieuw schoolgebouw. Voor de Nutsschool en de 
Emmausschool dreigt ook jaren uitstel. De fractie heeft hier vooral zo weinig begrip 
voor, omdat ons dorp er financieel goed voorstaat. Er zijn voldoende reserves om de 
investeringen in scholenbouw te dekken. Ook het CDA, dat zich graag afficheert als 
kampioen van de scholenbouw, ging mee in deze bezuinigingsdrift van het college. 
Deze beslissing, net als het afblazen van de verbouwing van de bieb, doet afbreuk aan 
de geloofwaardigheid van het gemeentebestuur. 

Hoe verder met de cultuur? 
In de raad van 8 december werd unaniem besloten het college op te dragen uiterlijk 
voor 1 juli 2023 met een oplossing te komen voor de huisvesting van de culturele 
voorzieningen, nog binnen de huidige collegeperiode, en binnen de beschikbare 
financiële ruimte. Een oplossing in de huidige bibliotheek is daarmee nog niet van de 
baan. 

Omklappen sociaal domein onderdeel Jeugdhulp 
Voorschoten gaat zich in het sociale domein volledig oriënteren op de Leidse regio. 
Daar wordt al een aantal jaren aan gewerkt. Dit "omklappen" zoals het wordt 
genoemd betekent in essentie een verandering van samenwerkings-partners en ook 
een meer eenduidige bestuursstruktuur. Besloten is nu, dat voor de gezamenlijke 
aanpak en inkoop voor jeugdhulp, jeugdbescherming en jeugdreclassering per 
1-1-2024 een overstap wordt gemaakt van de regio Haaglanden naar de Leidse regio. 
Daarmee wordt in het traject van omklappen een nieuwe stap gezet. 

Januari 2023 
Raadsfractie GroenLinks Voorschoten 

- 0 - 0 - 0 - 0 - 0 -
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